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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért szükséges az SZGYF dolgozóinak 
megbízhatósági vizsgálaton átesniük?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az év elején módosult a rendőrségi törvény, ami szerint megbízhatósági vizsgálat folytatható az ún.
védett állomány tagjaival, ezáltal a köztisztviselőkkel és kormányzati tisztviselőkkel szemben is. A
módosítás kibővítette ezt, így az egészségügyi jogviszonyban állókat is érinti.

A Szociális és Gyermekvédelmi Főigazgatóság által fenntartott intézmények az EMMI alá tartoznak
ezért az ott dolgozók is érintettek, velük szemben is lefolytatható a vizsgálat. A megbízhatósági
vizsgálat  alapvetően  a  korrupció  elleni  fellépés  egyik  eszköze  és  ezalatt  titkos  információk  is
gyűjthetőek a személyekről.

Az SZGYF a dolgozói körében meg is kezdte a vizsgálathoz szükséges hozzájáruló nyilatkozatok
beszedését. Azoknak akik ezt ellenzik, a jogviszonyuk megszüntetését helyezték kilátásba.

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

1. Miért szükséges az SZGYF dolgozóinak megbízhatósági vizsgálaton átesniük?

2. Milyen következményekkel számolhat az, aki nem kiván résztvenni ebben a vizsgálatban?

Válaszát várva.

Budapest, 2021.04.26.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP
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